
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE

#046

Datum: 14 december 2021

Aan het college van B&W 

Steller vragen: Simon ter Heide, fractie Ter Heide

Onderwerp: Handhaving permanente bewoning op vakantieparken
 
Toelichting: 

Het besluit van het college tot het opnieuw opstarten van handhaving rondom permanente 
bewoning op vakantieparken leidt in het Molenbosch in Oldeberkoop tot onrust. 
 
Vragen: 

1. Heeft het college voor het besluit van 23 september 2021 op enigerlei wijze overleg 
gevoerd met de vereniging van eigenaren, dan wel afzonderlijke bewoners van het 
park?

2. Heeft het college na het besluit van 23 september 2021 op enigerlei wijze overleg 
gevoerd met de vereniging van eigenaren, dan wel afzonderlijke bewoners van het 
park?

3. Heeft de vereniging van eigenaren, dan wel afzonderlijke bewoners voor of na het 
besluit wel of niet gevraagd om overleg te plegen?

4. Is de wethouder bekend met het in 2018 in opdracht van de gemeente opgemaakte 
rapport van het bureau ZKA uit Den Bosch? 

5. Is het juist dat in dit rapport wordt geadviseerd om het Molenbosch te transformeren 
naar permanent?

6. Klopt het dat toenmalig wethouder Van der Boer heeft besloten dit rapport in een 
bureaula te laten verdwijnen?

7. Inmiddels zijn er 4 brieven naar bewoners verzonden als gevolg van het genoemde 
besluit. Is het college daadwerkelijk van plan na een half jaar een last onder 
dwangsom op te leggen aan de bewuste eigenaren?

8. Is er een juridisch advies gemaakt alvorens het gewraakte besluit is genomen?
9. Waarom is het Molenbosch niet uitgezonderd van handhavingsperikelen, gezien het 

feit dat het alsnog een recreatieve bestemming realiseren onmogelijk is door het 15 
jaar gevoerde gedoogbeleid?

10. Waarom is de raad niet betrokken bij deze ingewikkelde problematiek zodat het 
besluit rondom de Hildenberg anders geformuleerd had kunnen worden? 

11. Is er ook onrust ontstaan op de met het Molenbosch vergelijkbare parken?
12. Is het college bereid tot snel overleg met de raad om te zorgen voor nuancering van 

het collegebesluit, zodat er maatwerk per park ontstaat?
13. Is het college het met mij eens dat besluitvorming hierover niet kan wachten op de 

resultaten van de pilot bij de Hildenberg? 



Ondertekening, 

Ter Heide, Simon ter Heide


